
Dansk skoleidræt kreds Østjylland
Onsdag den 24/11 - 2021

Ankomst kl.17.30
hos Peter

Vestergårdsringen 71, 8260 Viby
Link sendes i messengergruppen

Deltagere: Rita, Joan, Ole, Peter og Kasper
Afbud: Charlotte (er med på Meet), Marius og Sanne
Referent: Kasper              
Ordstyrer: Peter

Dagsorden
1. Hvordan går det Runden

▪ Klaret over middagen, der blev spist bøf bearnaise.

2. Gennemgang og godkendelse af referat
▪ Der er oprettet instagram konto
▪ Joan har booket Hammel Idrætscenter til kredsstævne i Høvdingebold

og ordnet dansekursus for lærere i Aarhus og Silkeborg.
▪ Marius har gang i Sejs Skole ift. volley, der skal reklameres på

facebook og instagram.
▪ Joan er i gang med arrangere O-løb i Silkeborg.

▪ Ole og aflønning, kan vi ikke finde hovede og hale i. Vi ændrer
til at Ole gerne vil hjælpe.

▪ Traileren kører og kommer snart tilbage til Charlotte.
▪ Peter er ikke gået videre med ny danser, da Elise ikke skulle ud og

rejse alligevel.

3. Nyt fra Nyborg
▪ Kredsformandsmøde den 5/11

▪ Fællesskab
▪ I grupper på tværs af kredsene, hvor man skulle

prioritere punkter.
▪ Nyborg har fået de prioriterede punkter, som de nu vil

arbejde videre med.
▪ Synlighed politisk - kommunalt og regionalt

▪ Stor opgave for kredsene, vi er frivillige, Nyborg er
ansat.

▪ Forskelligt fra kreds til kreds, nogle er ansat.
▪ Svært at gøre i Østjylland, da der er mange forskellige

kommuner i vores kreds.
▪ Årshjul

▪ Eksempel fra Bornholm, hvor bestyrelsen arbejder med
årshjul.



▪ Turneringsudvalget
▪ De vil gerne lave atletik om.
▪ Der er møde for alle atletik ansvarlige i december.

4. Budget v. Rita
▪ Det ser fornuftigt ud.
▪ Skal vi give 25% i coronarabat til kommende kalenderår (for skoler der

har været medlem i 2021)
▪ Alle godkender

▪ Udvide vores udlån
▪ Pickleball

▪ Peter tjekker op på pris på udstyr (30 bats og bolde)
▪ Bueskydning

▪ Rita tjekker op på udstyr

5. Stævner/Træf 2021/2022 - aktivitetsoversigt
▪ Høvdingebold

▪ Hvad er status med alle stævner?
▪ 8 stævner pt. (to af dem er 4. klasses) der er stævne på

vej i Skanderborg og måske i Randers.
▪ Kasper følger op på henvendelse fra Beder Skole.

▪ Fodbold
▪ frikøb?

▪ Ja, man kan godt blive købt fri, så man kan være
stævneleder.

▪ Håndbold
▪ Hvordan gik dagen?

▪ God dag, 8 drenge hold og 5 pigehold.
▪ Dans

▪ 21 bestilte dansetræf, 10 der er afholdt (fra aug til nu).
Bestillingerne kommer næsten fra alle kommuner i kredsen.

▪ Kurser
▪ Dansekursus

▪ Kragelund forespurgte på et dansekursus.
▪ Elise har aftalt med Kragelund at afholde kurset der,

dato i det nye år.
▪ Elise har lavet fin beskrivelse. Vi forestiller os at afholde

3 kurser. Et i Aarhus S (Kragelund), Silkeborg/Favrskov
og Auning (Nord- og Syddjurs). Joan aftaler videre med
Elise.

▪ Brydning og judo
▪ Punkt fra Sanne

▪ O.løb i Silkeborg
▪ Joan har kontakt til en O-løber. Klubben var positive overfor et

samarbejde, vi afventer en kontaktperson i O-løbs bestyrelsen.
Joan følger op.



6. Årsbrev
▪ Sendes ud med kontingentskrivelsen.
▪ Gennemgang af skrivelse, hvad der skal stå og hvilke billeder der skal

på.
▪ Kasper laver et “billede” med link til vores sociale medier.
▪ Rita laver færdig og sender til godkendelse i bestyrelsen.

7. Afholdelse af DM og SUK24?
▪ I 2023 mangler Nyborg kredse til afholdelse af atletik og

høvdingebold.
▪ Joan forespørger i Silkeborg ang. atletik

▪ I 2024 mangler Nyborg kredse til afholdelse af DM i atletik, basket,
fodbold og weekendkursus (SUK24)

8. Arbejdsdag - Den skal vi prioritere
▪ Hvad kan skolerne få for deres medlemskab?
▪ Større overblik over stævner
▪ Årshjul over bestyrelsesmøder, arbejdsopgaver

▪ Tirsdag d. 5/4 kl 8.30-16
▪ Ole tjekker op på Knudhule i Ry.
▪ Det er vigtigt at programmet for dagen er lagt i forvejen, så vi

ikke møder ind og “opfinder” dagen.

9. REP-møde tilmelding
▪ D. 16/3 Elsted Skole - Marius tjek op, bekræft asap!
▪ Kursusdel, 1-1½ time pickleball og 1-1½ time bueskydning

▪ Peter følger op på instruktør til pickleball, Rita ligeså med
bueskydning.

▪ Invitation og tilmelding i uge 4, senest d. 26/1.
▪ Kasper, obs. på at få på hjemmeside, facebook, ULF og UDOGLÆR.

Når Marius forhåbentlig bekræfter.

10.Evt.
▪ Julefrokost i januar?

▪ Skal vi gentage Flammen 2019?
▪ Evt. 8. eller 15. jan, Peter, Sanne og Marius tjek op på

datoer, Ole er mest glad for d. 15/1.
▪ SUK Sydslesvig 2022

▪ 8.-10. sep. 2022
▪ Nye tiltag

▪ Charlotte kommer med et oplæg til stævner/træf i dans og
redskabsaktiviteter.

Dato for næste møde:
Vi foreslår at der afsættes en time d. 8. eller 15/1.
Online bestyrelsesmøde d. 7/2 kl. 19.30-21.00.


